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PROTOKÓŁ  NR  XVIII/12 
 

obrad Sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą    
odbytej  8 czerwca 2012 roku 

 
 
Zgodnie z art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  

(tj. Dz. U. z  2001 r. Nr 142 poz. 1591 z późn. zm.)  na wniosek Burmistrza Miasta  
Kostrzyna nad Odrą - Wiceprzewodniczący Rady Miasta Piotr Tadla zwołał                 
XVIII sesję Rady Miasta. 

 
W sesji Rady Miasta na ogólny stan 15 radnych, udział wzięło 11 radnych. 
(listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 do niniejszego protokołu).  
 
Porządek obrad sesji przewidywał : 
 
1.  Sprawy  regulaminowe 

a) otwarcie sesji, 
b) przyjęcie porządku obrad. 

2.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Kostrzyn nad 
Odrą na 2012r. (druk nr 1). 

 
 
1.  Sprawy  regulaminowe 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Piotr Tadla o godz. 14.00 dokonał otwarcia 
obrad sesji w sali narad Urzędu Miasta Kostrzyn nad Odrą.  
 
Wiceprzewodniczący Rady oświadczył, iż w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi kworum pozwalające 
na podejmowanie prawomocnych  decyzji i uchwał. 
 
W związku  tym, iż nie zgłoszono uwag do proponowanego porządku obrad sesji – 
Przewodniczący Rady przystąpił do jego realizacji.  
 
2.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Kostrzyn nad 

Odrą na 2012r. (druk nr 1). 
 

Burmistrz Miasta A. Kunt poinformował, iż ze względu na konieczność 
dostosowania pomieszczeń  na piętrze Żłobko-Przedszkola Nr  4 do potrzeb żłobka, 
należy jak najszybciej rozpocząć prace remontowe, które można wykonywać tylko  w 
okresie wakacyjnym.  Burmistrz zwrócił się do Radnych o zrozumienie i podjęcie 
przedłożonej uchwały, która pozwoli na podpisanie umowy z wykonawcą i 
rozpoczęcie inwestycji.  

  
Na obrady sesji przybył Radny R. Andrys, a więc stan Rady liczył 15 radnych. 
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Radny M. Borowski zwrócił uwagę, że środki w wysokości ponad 80 tys. zł. 
zostały zmniejszone na zadaniu dotyczącym dostosowania sygnalizacji świetlnej, a 
także dokonano przesunięcia tego zadania w planie inwestycjom na 2013 r. Radny 
zwrócił się o wyjaśnienie, w których miejscach miała być wykonana powyższa 
inwestycja.  

 
Z-ca Burmistrza Z. Biedulski wyjaśnił, iż dostosowanie sygnalizacji świetlnej do 
obowiązujących przepisów dotyczy ulicy Sportowej, Gorzowskiej i Sikorskiego. 
Dodał, iż biuro projektowe, któremu zlecono opracowywaniu dokumentacji na 
sygnalizację, prowadzi uzgodnienia z Generalną Dyrekcją, które mogą potrwać kilka 
miesięcy. W związku powyższym czas realizacji inwestycji przedłuży się i będzie ona 
realizowana dopiero w roku przyszłym. 
 
Radna K. Żołna zapytała, czy adaptacja pomieszczeń przedszkolnych na żłobek 
spowoduje likwidację oddziału przedszkolnego ? 
 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, iż istnieje zapotrzebowanie na dodatkowe miejsca 
żłobkowe, które mogą być utworzenie tylko w obecnym Żłobko-Przedszkolu. 
Poinformował,  iż dzięki tej inwestycji dodatkowo zostanie utworzonych   dwadzieścia 
kilka miejsc. Dodał, iż w tym roku nie będzie to kosztem miejsc w przedszkolu, ale 
dopiero w roku następnym. Burmistrz poinformował, iż na skutek kolejnej zmiany 
Ministra Oświaty,  określającej termin wprowadzenia obowiązku szkolnego dla              
6-latków, w kostrzyńskich przedszkolach będzie brakowało 70 miejsc. Dlatego też,  
jeszcze w tym roku, będą przedstawiane radnym pomysły związane z rozwiązaniem 
tego problemu w Kostrzynie. 
 
Radny A. Żołna  zapytał, czy w związku z utworzeniem dodatkowej grupy żłobkowej, 
zwiększeniu ulegnie zatrudnienie w tej placówce.  
 
Burmistrz A. Kunt wyjaśnił, iż od m-ca września Żłobko-Przedszkole będzie 
funkcjonowało na bazie obecnej kadry, ale od nowego roku konieczne będzie 
zwiększenie zatrudnienia. 
 
 
Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”, - podjęła Uchwałę Nr XVIII/135/12,  która stanowi załącznik nr  2 do protokołu. 
 
W związku z tym, że porządek obrad XVIII sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą                      
kadencji został wyczerpany - Wiceprzewodniczący Rady Miasta  P. Tadla zamknął 
obrady o godzinie 14.20. 
 
Protokołowała :     Wiceprzewodniczący  Rady Miasta 
 
R. Luszawska             Piotr Tadla 
 
 


